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MED-udvalgsmøde. 

 Mandag d. 12. september 2021 kl. 12.00 –13.00. 

Sted: Ungdomsskolehuset i Kolind. 

Deltagere: Frans, Pia, Frank, Kasper. 

Referent: Frank 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.  

Godkendt. 

2. Orienteringspunkter: 

- Personalenyt. 

Rose er startet i klubben i Kolind. Mangler derfor en medarbejder i Ebeltoft.  

- Rundt i ungdomsskolen. 

Medarbejderdagen – god form/ skal tænke over at frigøre medarbejderne for work-shops/ 

oplægsholderen OK. 

Flytning af klubfaciliteter i Ebeltoft. Forventes ”indtaget” d. 1 januar. 

Planlægningen af arbejdet omkring bygning af ny skole i Hornslet med integrering af et nyt 

ungdomsklub-miljø er i fuld gang. Juniorklubben skal fremover være på den gamle skole i 

Hornslet. 

Fagsæson er kommet godt i gang med mange fyldte hold. Ligeledes klubsæsonen hvor der 

netop er afholdt en stor 8-9 kl.-fest med 355 deltagere. Sommeraktiviteterne er forløbet 

fint.  

4. Budget/ økonomi:  

- Status på budget 2022 (Kasper). 
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Overordnet har vi brugt 62% på nuværende tidspunkt, hvilket er 4% under det forventede 

på dette tidspunkt. Det er godt, men da vi har afsat penge til det nye klubmiljø i Ebeltoft 

som endnu ikke er udmøntet, forventer vi at vi kan få budgettet til at balancere.  

- Proces vedr. budget 2023 (Kasper). 

Kasper orienterede om budgetprocessen indtil videre. Lige nu ser det ikke ud til at der er 

lagt op til besparelsen på ungdomsskolen. Budgettet vedtages endeligt i oktober.  

 5. Sygefraværsstatistik (Frank medbringer).  

Taget til efterretning. 

 6. Fra BUPL (Pia). 

”Procesplan” til lokal-løn 2023 er ved at blive færdigbehandlet. 

Fokus på nyansættelser og rekruttering af nye medarbejdere. 

Høringssvar er afleveret fra Område-MED-udvalg vedr. budget 2023. 

 

7. Nyt fra ”Sikkerhedsgruppen” (Frans og Kasper). 

  - Online APV-mappe. 

Leder-/ Trivsels-undersøgelsen i foråret har ikke givet anledning til væsentlige indsatser. 

APV-processen har været OK, men ejendomsservicecentret har ikke fyldt op på mange af de 

ting der indmeldt hertil. Ungdomsskolen er frustreret over, at der ikke er fuldt op på dette, 

trods der er rykket herfor.  

On-line-APV-mappe ligger på vores nye hjemmeside. 

8. Mødekalender 2022/2023. 

- mødekalender  

Frank udsender forslag til mødekalender hurtigst muligt efter dette møde. 

9. Evt. 

Intet 


